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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Dlaczego  zdecydowano  się  na  budowę Domu Samotnej  Matki  w  bezpośrednim pobliżu
miejskiej  noclegowi  dla  bezdomnych?  Czy  przeprowadzono  konsultacje  ze  pedagogami  i/  lub
psychologami,  którzy  obiektywnie  ocenili  jaki  wpływ  może  mieć  na  dzieci  wychowywanie  w
bezpośrednim pobliżu takiego miejsca? 
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